
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 23.07.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (2) lit. a) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

3. Proiect de hotărâre privind rectificare buget local Mehadica. 

 Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adiţional nr. 4044/2021 la contractul 

nr.10891/30.12.2016 încheiat între Comuna Mehadica şi Direcţia Silvică Caraş-Severin 

prin Ocolul Silvic Mehadia. 

 Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Proiect de hotărâre privind înscrierea datelor în Registrul agricol al comunei Mehadica; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

6. Cerere nr.2388/15.07.2021 a Școlii Gimnaziale Mehadica. 
7. Cerere nr.2375/14.07.2021 a domnului Șain Cristi. 

8. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor; 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei de astăzi, se supune la vot și se aprobă cu unanimitate 

de voturi. 

        Se prezintă procesul verbal al şedinţei anerioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi. Dnul primar – rectificarea este necesară pentru a 

putea plăti firma Multilines ce a realizat lucrarile de cadastrare. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

    Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi .  

Dnul consilier Baderca Iancu – ce beneficii are comuna Mehadica in urma contractului pe 

care il avem incheiat cu Ocolul Silvic Mehadia? Pentru ce sa plătim angajat? 

Dnul primar – legea nu ne mai permite sa nu avem incheiat contract cu un Ocol, oricare er 

fi el, pentru a ne pazi pădurea. Dacă nu incheiem contract cu OSM trebuie sa incheiem cu 

altcineva. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Dnul consilier Baderca Iancu se abține. Proiectul de hotărâre se adoptă cu 8 voturi pentru. 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. 
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Nu sunt inscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre. Se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

Ia cuvântul dna inspector din cadrul Compartimentului agricol Baderca Antonela – avem 

nevoie de realizarea nomenclatorului stradal. Trebuie sa avem o evidență clară asupra 

străzilor și imobilelor din localitate având în vedere că au mai apărut modificări. Acest 

nomenclator trebuie facut cu o firma specializată si costa bani. 

Dnii consilieri deliberează asupra acestui aspect. Acestia sunt de acord cu întocmirea 

acestui nomenclator. 

Dnul primar- vom  solicita oferte si vom contracta o firmă. 

Se prezinta cererea Școlii G.Mehadica. 

Dnul cons. B. Iancu – am discutat cu dnul director al școlii și am ajuns la concluzia că 

acest abonament nu își are rostul, nu este necesar, este destul de scump și in plus școala are 

deja internet destul de bun. Nu stim daca firma ce oferă aceste servicii este de încredere. 

În urma deliberărilor consiliul local decide respingerea cererii in unanimitate. 

Se prezinta cererea dnului Șain Cristi. 

Dnul primar – dnul Șain Cristi are deja o locuință. Conform prevederilor legale acesta nu 

se incadreaza in vederea atribuirii a celor solicitate. 

Se prezinta cererea dnului Muntean G. Cosmin, depusă ulterior, referitor la intenția de a 

concesiona terenul din jurul magazinului sau. 

Dnul primar – am discutat si în ședința trecută. Vom incepe demersurile pentru 

concesionare. 

 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 

23 iulie 2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

VĂDRARIU IANĂȘ                                                     FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


